
Referat styremøte 17.04.19 
 
Tid: 19.30 - 21.00 
 
Tilstede: Audun Aanes, Tommy Elde, Olav Ellingsen, Jakob Nordvoll Johannessen, Silje Rasmussen 
Meldt forfall: Brynjar Berntsen 
 
Sak 1/19: Evaluering KM Par / Forberedelse Påskekyllingen 

● KM Par gikk av stabelen uten store problemer, på tross av enkelte utfordringer grunnet 
sen planlegging. Tilbakemelding er gitt til kretsen om at det på fremtidige terminlister 
tydelig spesifiseres hvem som er ansvarlig. Det er synd at klubben tapte inntekter på å 
frasi seg ansvar for kjøkkenet, men vi har få som ønsker å stille på slik dugnad og da ble 
det slik denne gangen. Forøvrig var tilbakemeldingene på kjøkkentilbudet gode, så det 
vil også i fremtiden være et alternativ om dugnadsviljen viser seg å være laber. 

 
● Roller og ansvar under Påskekyllingen ble gått over og kontrollert, alt ser ut til å være 

under kontroll. 
 
Sak 2/19: Simultan 

● Simultan mandag 29.04 er det besluttet at vi deltar på - Brynjar koordinerer med Kristian 
for å melde oss på og få kortfila. 

 
Sak 3/19: Fordeling av arbeidsoppgaver innad i styret 

● Leder orienterte om de forskjellige arbeidsoppgaver som skal utføres i driften av 
klubben, og hvordan disse er foreslått fordelt. Alle i styret vil få en renskrevet versjon av 
denne.  

● Det ble diskutert hvorvidt Silje skulle inneha samme rolle i styret som Audun har hatt 
tidligere, som møtende vara. Konklusjonen er at Silje vil delta også på senere møter og 
fungere som møtende vara med stemmerett ved forfall. 

 
Sak 4/19 Søknader om tilskudd 

● Leder har muntlig mottatt søknader om overnattingstilskudd til klubbens deltakere i hhv 
NM-finale for par og lag. Klubben representeres ved 3 spillere i parfinalen (Gunnar Harr, 
Olav Ellingsen, Ståle Digre) og 3 par i lagfinalen (Ellingsen - Digre, Bergsrud - Iversen, 
Harr - Rasmussen). Presedens er satt ved at det tidligere år er bevilget kr 2500,- per par 
til NM-finale par - foreslått vedtak er innvilgelse av samme beløp per par til NM-finale 
lag.  

○ Det ble under møtet gjort oppmerksom på at lagfinalen går over flere dager enn 
parfinalen, og det derfor var høyere utgifter forbundet med dette. Nytt forslag ble 
utformet på bakgrunn av dette. 

 



● Nytt forslag: Klubbens finalister i NM-finale lag tildeles overnattingstilskudd som før à kr 
2500,- per lag. Finalister i NM-finale lag tildeles overnattingstilskudd à kr 3300,- per par. 
Beløp utbetales til lagkaptein som fordeler innbyrdes. Enstemmig vedtatt. 

 
 
Sak 5/19 Deltakelse på org. dager 

● NBF arrangerer sine organisasjonsdager på Gardermoen 24-25 august. I år er temaet 
gjennomgang av forbundets rekrutteringsstrategi og hvordan klubbene kan dra nytte av 
den. Forbundet oppfordrer klubbene til å stille med mer enn ett medlem for sammen å 
stå sterkere med kunnskapen på “hjemmebane”. 

○ Styret er positivt til at leder og rekrutteringsansvarlig kan ta turen. Leder 
undersøker kostnader ved reise og overnatting og kommer tilbake til saken på et 
senere styremøte. 

 
Sak 6/19 Rekruttering 

● Makkertorg: Jakob orienterte om jobben som er gjort med makkertorget. Det anslås at 
makkertorget i snitt skaffer oss 1 til 2 ekstra par per klubbkveld, noe som må sies å være 
meget positivt.  

● Vårkurs: Styret diskuterte mulighetene for å få lagt opp til noe kursing utover våren, da 
nybegynnerkurs tidligst kan starte opp til høsten. Kristian har tidligere hatt et “Minikurs” i 
forbindelse med spillkveld som har høstet gode tilbakemeldinger. Styret ble enige om at 
Jakob sonderer etter mulige forelesere som er villige til å ta på seg oppgaven med å 
arrangere lignende “Minikurs”. Disse vil bli avholdt i forbindelse med spillkveld (typisk fra 
18.00) - og annonseres spillkvelden før. 

 
Sak 7/19 Eventuelt 

● Sen avslutning av spisepause 
○ Det har tildels vært et problem på spillkveldene at matpausen drar ut i tid. Vi har 

forståelse for at enkelte er senere ferdig med forrige runde enn andre, og derfor 
har problemer med å spise seg ferdig når det er på tide å starte opp igjen. Dette 
medfører en unødvendig forsinkelse som er medskyldig i at vi ikke klarer å gjøre 
ferdig spillkveldene til ønsket tidspunkt. Medlemmer av styret som er tilstede på 
spillkvelder oppfordres til å opplyse om at “skift betyr skift” - og foreslå at de som 
ikke er ferdigspist kan ta med seg maten inn i neste runde. 

● Delt spillekveld med Myre BK 
○ Styret er kjent med at Myre BK tidligere har vurdert bytte av spillekveld fra tirsdag 

til en dag som ikke kolliderer med vår bridgekveld. Styrets oppfatning er at det er 
uheldig at vi i en region med få bridgeklubber og overkommelige avstander 
arrangerer spillkveld på samme tidspunkt - og søker å inngå dialog med Myre BK 
om eventuelt skifte av kveld. Hvis dette lar seg gjøre vil det gi våre spillere en 
ekstra kveld i uka det er mulig å spille bridge, samt delta på simultan eller 
lignende. Motsatt vei vil det gi spillere fra Myre muligheten til å delta hos oss - 
sannsynligvis vil dette kunne medføre økt aktivitet i begge klubber. 



○ Leder tar kontakt med leder for Myre BK for informasjon. 
 
 
Sortland, 17.04.19 
 
Audun Aanes 
-referent 


